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Un robatori de coure interromp 
els trens entre Lleida i Juneda 
La circulació es va reprendre de bon matí un cop es 
va restablir la tensió a la infraestructura ferroviària 
Lleida 
Redacctó 

Un robatori de cable de 
coure va deixar fora de 
servei la circulació de trens 
per la via d'ample conven
cional entre les estacions 
de Lleida i Juneda. La inci
dència va afectar les línies 
de Rodalies R-13 i R-14 
que uneixen Lleida amb 
Barcelona passant per Tar
ragona i Reus. 

La incidència que va du
rar unes quatre hores va 
ser causada per un roba
tori de cable de coure i so
bre les 9.20 hores Renfe va 
anunciar que es restablia 
el servei de trens després 
que els tècnics d'Adit ha
guessin restablert la tensió 
a la infraestructura. 

Mentre va durar la inci
dència, Renfe va establir 
un servei alternatiu per 
carretera. 

Els robatoris de cable de 
coure en l'àmbit ferroviari 
són habituals i una de les 
causes freqüents dels pro
blemes de circulació de 
trens en les línies regionals 
de Catalunya. 

FOTO Junts Gavrn durant la roda de premsa al Congres 

Gavín demana el traspàs de serveis Avant de 
mitja distància a la Generalitat de Catalunya 
El diputat de Junts lsrdre Gavín va reclamar ahrr al ministre de Transports, Óscar 
Puente, el traspas del servei dels trens Avant de mitjana dtstància a la Generalttaf. 
Segons Gavm, el traspàs permetria resoldre les deflciènctes d'un servat que ara es 
• rnsostenrble 1 on els ctutadans pateixen "endarreriments t rnctdènctes de forma 
reiterada". Per mxò va demanar actuacions "urgents• per resoldre les mancances i el 
traspas del servei de I Avant a la Generalitat. És un servei public, transcorre íntegra
ment per Catalunya' és traspassable", va dir. Puente, ha tancat aquesta porta i l'ha 
acusat de fer "populisme 1 demagògia" frurt de la "campanya electoral". 

Presenten un estudi per digitalizar el 
transport a ta·demanda al Pa~ars Jussà 

haustiva del funcionament 
del transport a la demanda 
a la comarca a partir d'un 
treball de camp que perme
trà fer una diagnosi i propo
sar la implementació d'ac
cions que en millorin la seva 
eficiència. 

"clic.cat" que permetrà fer 
la reserva de la plaça amb 
més facilitat, o fer un segui- . 
ment de la ubicació del ve
hicle, entre altres coses. 
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Jtmts lamenta 
que les Borges 
perdi el segell de 
transparència 

Junts per les Borges 
Blanques lamenta que 
l'Ajuntament de, la l~ca
litat hagi perdut el se
gell de transparènc.ia 
lnfoparticipa després de 
vuit anys consecutius 
d'obtenir-lo. El guardó, 
concedit anualment pel 
Grup d'Investigació Co
municació Sonora, Es
t ratègica i Transparència 
(ComSEl) de la UAB, re
coneix l'alt grau de qua
litat i transparència en la 
gestió pública local. 

Calimentació 
saludable serà 
l'eix de la Fira 
Verd-lloc 
El pròxim diumenge 19 
de maig, Bell-lloc d 'Ur
gell estrenarà la nova 
Fira Verd-lloc, pensada 
per promoure l'alimen~ 

tació saludable a t ravés 
de diferents act ivitats. La 
jornada comptarà amb la 
participació del voltant 
d'una t rentena d'expo
sitors. Destaquen acti
vitats com els tallers de 
cuina de Sergi de Meià, 
de la Fundació Alícia, i 
Teresa Carles, referent 
de cuina vegetariana. 

El director general del 
Transports i Mobilitat, Ori
ol Martori, juntament amb 
el subdirector de Mobilitat, 
Benjamí Cubillo, van pre
sentar davant del Consell 
d'Alcaldies del Pallars Jus
sà un estudi que recolli
rà elements per a millorar 
l'eficiència del transport a 
la demanda a la comarca. 
L'estudi farà una anàlisi ex-

Segons va explicar Cu
billo, una d'aquestes acci
ons serà la digitalització del 
servei a través de l'aplicació 

Malgrat aquesta innova
ció, es mantindrà la reserva 
telefònica actual per evitar 
que la bretxa digital perju
diqui els usuaris, molts dels 
quals són . d'edats força 
avançades. FOTO_ CCPJ Moment de la presentació de l'estudi 
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La soledat no volguda 
preocupa el 80% dels 
veïns de l~t Pirineu 
La soledat no desitjada ta Ribagorça, l'Alt Urgell i 
a les comarques de l'Alt la Cerdanya. Per posar-hi 
Pirineu i Aran és una rea- remei, aquest programa 
litat que preocupa serio- combinarà tecnologia 
sament el 80% dels seus d'anàlisi de dades i l'acti
habitants. Aquesta és una vació comunitària per geo
conclusió d'una enquesta localitzar les àrees i pobla
feta pel programa Vincles cions amb un risc alt de 
670 habitants de les co- pat1r soledat no volguda 
marques dels Pallars, l'Al- per poder-hi intervenir. 

Crespín va vis1tar ahir l'escola 
Mare de Déu de Montserrat de l'Albagés 

L'Estat destina 7 mUions d'euros 
per construir un total de 146 
pisos de lloguer social a Lleida 
El govern espanyol des
tinarà una partida de set 
milions d'euros per a la 
construcció de 146 pisos 
de lloguer social a les co
marques de Lleida. A Ca
talunya, es destinaran 161 
milions d'euros i es cons
truiran més de 5. 700 ha-, 

bitatges de lloguer social. 
D'altra banda, el subde
legat del govern a Lleida, 
José Crespín va visitar les 
obres de rehabilitació de 
l'escola Mare de Déu de 
Montserrat de l'Albagés, 
finançades amb 451.000 
euros dels fons europeus. 
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Reunió entre la Paeria i 
la CHE la setmana vinent 
pel tall d'aigua de boca 
L'acció es va fer mentre un dels regants 
instava Balaguer a respondre un escrit 
REDACCIÓ 
lleida 

La Paeria de Balaguer i la 
Confederació Hidrogràfica 
de l'Ebre (CHE) es reuni
ran la setmana vinent per 
desencallar el conflicte pel 
tall d'aigua de boca a Ba
laguer per part de la Co
munitat de Regants de la 
Sèquia del Cup el passat 
divendres. 

Des de llavors, l'ajun
tament de la capital de la 
Noguera s'ha vist obligat a 
captar l'aigua directament 
del riu Segre per garantir FOTO_ L.~ Els regants van posar una pala amb ciment 
~I subministrament dels 
veïns i veïnes. Segons va 
explicar l'alcaldessa, Lo
rena Gonzalez, la trobada 
es produirà dimecres a la 
seu de la confederació. 
La Paeria va instar la CHE 
a mediar en el conflicte i 
arran aquesta petició s'ha 
acordat la reunió d'aquí a 
sis dies. 

D'altra banda, segons 
ha pogut saber aquest 
diari, la setmana passa
da un regidor de l'equip 
de govern de la Paeria va 

informar un membre de la 
comunitat de regants de 
Menàrguens, també con
seller comarcal, que Bala
guer estava en tràmits per 
contractar un advocat per 
parlar del litigi de l'aigua. 

Divendres al matí aquest 
membre de la comunitat 
de regants va informar el 
regidor de Balaguer del 
malestar que hi havia en
tre els regants i li va instar 
a enviar-los un correu de 
resposta a l'escrit que la 

comunitat de regants havia 
enviat a la Paeria el 21 de 
febrer sobre el pagament 
de la part que li reclamen 
i la possible entrada de 
Balaguer a la comunitat de 
regants. Mentre redacta
ven l'escrit, que informava 
que podrien començar a 
parlar un cop licitat el ser
vei jurídic per abordar la 
qüestió, els regants van ta
llar l'aigua. Balaguer capta 
ara del riu amb un sistema 
provisional. 

IJAran es queixa del 'Sense Ficció' 
sobre la mort de l'os Cachou 
La síndica d'Aran, Ma
ria Vergés, va enviar una 
carta a la presidenta de 
la Corporació Catalana 
de Mitjans Audiovisuals 
(CCMA), Rosa Romà, per 
expressar-li el malestar 
del govern d'aran i de 
"bona part de la Ciutada
nia aranesa" pel reportat
ge emès en el programa 

'Sense Ficció' de TV3 
sobre la mort de l'os Ca
chou. 

En la missiva, es denun
cia un "tracte tendenciós" 
del cas, així com també 
"manca de rigor i realis
me" sobre la Val d'Aran i 
els seus veïns. Per això, 
Vergés reclama . que es 
prenguin les accions opor-

tunes per reparar el "dany 
reputacional" provocat. 
Segons la síndica, el do
cumental retrata l'Aran i 
els aranesos d'una forma · 
"esbiaixada". Vergés tam
bé va lamentar que al pro
grama no es fa referència 
ni es parla de les "nombro
ses" accions de suport à la 
ramaderia. 

FOTO ACN Imatge d'arxiu de la investigació sobre la 
mort de l'os Cachou 
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